
Protokoll årsmöte Västra Sidan 240326 

1. Fastställande av röstlängd
Förslag på att godkänna medlemskap genom försäkran om medlemskap, för att vid
eventuell votering se medlemskort.

Årsmötet beslutade att
Godkänna förslaget

Röstlängd: 23 st röstberättigade medlemmar på plats.

Årsmötet beslutade att
Fastslå röstlängden

2. Val av ordförande och sekreterare för mötet
Förslag: Hans Niklasson, ordförande
Stellan Stål, sekreterare

Årsmötet beslutade att
Välja Hans Niklasson till mötesordförande
Välja Stellan Stål till mötessekreterare

3. Val av protokolljusterare och rösträknare
Förslag: Eskil Höglund och Love Genberg

Årsmötet beslutade att
Välja Eskil Höglund och Love Genberg till protokolljusterare och rösträknare

4. Fråga om mötet utlysts på rätt sätt
Enligt stadgarna ska årsmötet utlysas senast 3 veckor innan satt datum. Kallelse gick
ut 18 februari, cirka 5 veckor innan.

Årsmötet beslutade att
Anse årsmötet enligt stadgarna behörigen utlyst.

5. Fastställande av föredragningslista och arbetsordning
Förslag:
Tillägg: Punkt 17 – Övriga frågor
Tillägg: 17 a) Eskil Höglund vill nominera en person och ha omröstning om att välja
in hedersmedlem till VS.
Tillägg: 17 b) Ernesto vill göra en presentation om Arkens Gärde Tifo
Dagordningen fastställd

6. A) Styrelsens verksamhetsberättelse för senaste verksamhetsåret
Se bilaga 1.

B) Förvaltningsberättelse (balans- och resultaträkning) för det senaste
räkenskapsåret



I Tryggves frånvaro så läste Viktor upp balans/resultat. Se bilaga 2. 

Fråga: Det var budgeterat 20 000 i kostnader för medlemmar, vart bara 10 000. Varför 
skillnaden?  
Viktor: Svårt att veta kostnader för Cardskipper. Tar höjd. 

Fråga: Går för mycket plus, varför? Och hur många åker (antal personer, inte antal 
bussar)?  
Viktor: Har egen statistik på hur många som åkt bussar men dock inte tillgängligt. 
Viktor läste meddelande från kassör.  

Fråga: Resor, plus minus, de verkar gå som beräknat. Många små delar här och där 
som gått plus. Gör insatser med billigare resor bland annat. 
Viktor: Västra sidan kommer att sätta lägre priser på bortaresor för att få fler att resa 
och göra av med pengar. 

7. Revisorernas berättelse
Revisorerna yrkar för ansvarsfrihet för styrelsen. Se bilaga 3.

Årsmötet beslutade att
Godkänna balans- och resultaträkning.

8. Fråga om ansvarsfrihet för styrelsen för den tiden revisionen avser
Viktor tar ordet: Styrelsen har inte följt sitt ansvar när det gäller att ha handlingar
tillgängliga till årsmötet i tid. Styrelsen är självkritiska till det.

Årsmötet beslutade att
Att ge styrelsen ansvarsfrihet för verksamhetsåret 2023.

9. Fastställande av medlemsavgift och övriga avgifter
Förslag från styrelsen att det ska vara oförändrat. Se nedan:
Ord. 150 SEK
Familj: 300 SEK
Ungdom: 75 SEK

Fråga: Cardskipper tar en avgift. Hur slipper man den?
Styrelsens svar: För att slippa tillägg, prata med någon i styrelsen så löses det.

Årsmötet beslutade att
godkänna medlemsavgifterna.

10. Behandling av inkomna motioner och styrelsens förslag
Inga förslag från styrelsen och inga motioner inkomna.

Årsmötet beslutade att
Anse punkten behandlad.

11. Fastställande av verksamhetsplan för det kommande året
Se bilaga 4.



Fråga: Har arbetsgrupper fungerat bra?  
Viktor: Har funnits grupper för kom, merch och tifo. I slutändan är det styrelsen tar 
beslut. Det har fungerat, men kan fungera bättre. Därför det tar stor plats i 
verksamhetsplanen. 

Yrkande: Stryka punkter om diskriminering. Sätta punkt efter ”välkomna”.  
Styrelsens svar: De punkterna är där för att de följer de diskrimineringsgrunder som 
finns. Står även i Västra sidans stadgar. Yrkandet ställs mot styrelsens formulering i 
verksamhetsplanen. 

Årsmötet beslutade att 
Anta formuleringen i verksamhetsplanen enligt styrelsens förlag. 

Fråga: Formulering/språkrättelse i punkt 3. Love tar tag i det. Justeras under övriga 
frågor som punkt 17 C. Inget som påverkar verksamhetsplanen i stort. 

Årsmötet beslutade att 
Fastslå verksamhetsplanen för det kommande året. 

12. Fastställande och behandling av budget för det kommande verksamhets-
/räkenskapsåret
Se bilaga 5.

Fråga: Vad är Västrafesten?
Styrelsens svar: En planerad fest i Parksnäckan tillsammans med Kaliber.

Fråga: Medlemsintäkter är samma, men utgifter beräknas öka. Varför?
Viktor: Kan inte svara på det, är Tryggve som har koll och han är inte närvarande.
Förslag från mötesordföranden: Det är inte en kostnad som stjälper budgeten, så
låter det bero och inte störa Tryggve när han debatterar med Sveriges fd statsminister
Reinfeldt.
Kassör svarar senare via meddelande: Svårt att veta kostnader för Cardskipper. Tar
höjd, annars används pengarna till annat viktigt, ex resor.

Fråga: Vad ingår i övriga utgifter?
Svar från styrelsen: SFSU, styrelsemöten (resor och mat), färgborttagning m.m.

Förtydligande angående resor: Beräknat att gå 80 000 minus på bussar.

Årsmötet beslutade att
Fastslå budget för det kommande verksamhets-/räkenskapsåret.

13. Fastställande av antalet ledamöter i styrelsen för nästkommande verksamhetsår
Enligt stadgar: Styrelsen består av ordförande samt det antal övriga ledamöter som
årsmötet beslutar.

Enligt Valberedningen: 8 st (inkl ordförande). Valberedningen föredrar förslag till
styrelse:



Ordförande:  
Viktor Tullgren, omval 1 år 

Ledamöter:  
Viggo Schoning, omval 1 år 
Marcus Åhman, omval 1 år 
Carl Rommel, omval 1 år 
Tryggve Pederby, omval 1 år 
Jonas Qvarnström, omval 1 år 
Axel Johansson, nyval 1 år 
Lukas Smedfeldt, nyval 1 år 

Jesper Hammarström och Martin Erlandsson Lampa ställer ej upp för omval. 

Övriga förslag: Inga 

Årsmötet beslutade att 
Fastställa antalet ledamöter (inklusive ordförande) till 8 st. 

14. Val av
A) Ordförande. Inga motförslag.

Årsmötet beslutade att 
Välja Viktor Tullgren till ordförande för Västra sidan för 1 år. 

B) Övriga ledamöter
Förslag att välja övriga ledamöter i klump

Årsmötet beslutade att 
Välja övriga ledamöter i klump. 

Årsmötet beslutade att 
Välja följande som ledamöter för 1 år: 
Viggo Schoning 
Marcus Åhman 
Carl Rommel 
Tryggve Pederby 
Jonas Qvarnström 
Axel Johansson 
Lukas Smedfeldt 

Presentation av nya ledamöter: 
Lukas Smedfeldt: ser det som ett kul sätt att fortsätta sitt supporterskap. Glad att bli 
invald. 
Axel Johansson: Har varit engagerad i Sirius länge. Har bott på annan ort och passar 
på att engagera sig i Västra nu när han är tillbaka. 

15. Val av revisorer och suppleant
Förslag revisorer: Stellan Stål och Thomas Damberg



Årsmötet beslutade att 
Välja Stellan Stål och Thomas Damberg som revisorer för 1 år. 

Förslag suppleant: Henrik Ågren 

Årsmötet beslutade att 
Mötet beslutade att välja Henrik Ågren som suppleant för 1 år 

16. Minst två ledamöter i valberedningen för en tid av 1 år, av vilka en ska utsess till
sammankallande (i detta val får styrelsens ledamöter inte delta)
Förslag till valberedning: Johan Bernövall, Eskil Höglund och Ernesto Miranda

Årsmötet beslutade att
Johan Bernövall, Eskil Höglund och Ernesto Miranda till valberedning för 1 år.
Valberedningen utser sammankallande.

Justering av dagordning: Övriga frågor flyttas innan utmärkelser.

17. Övriga frågor
A) Eskil föreslår Martin Erlandsson Lampa som hedersmedlem i Västra sidan. Han

har suttit i styrelsen i 20 år, lika länge som Västra sidan har varit en ”riktig”
förening.

Årsmötet beslutade att
Välja Martin Erlandsson Lampa till hedersmedlem i Västra sidan. Beslutet var
enhälligt. Beslutet togs enhälligt klockan 19.07

B) Information Arkens Gärde Tifo
Ernesto: Det har dykt upp en ny grupp, Arkens Gärde Tifo (AGT). Det är den nya
huvudsakliga tifogruppen. Det är ingen ultrasgrupp utan kommer att syssla
uteslutande med tifo. De kommer att redovisa alla intäkter. Allt går till tifomaterial,
ingen pyro mm. AGT består av gamla tifomänniskor, men även gjord för att samla
kompetens. Folk med bil, tillgång till lokal, som orkar städa, kanske jobbar i
färgbranschen och kan ordna rabatter. Allt möjligt. Uppmanar alla att hojta till om
de vet personer eller om de vill engagera sig själva. De har precis blivit klara med
premiärtifot. Uppmanar alla att swisha tifokassan. Inget medlemskap utan en
arbetsgrupp. Ordförande: Martin Vesterling. Affe Piran, erkänt duktig designer
sköter design men ingen är ingen envåldshärskare utan allas input är välkommen.
Har någon funderingar så är det bara att höra av sig till Ernesto.

C) Redaktionsändring i verksamhetsplanen: Det tredje ordet ”även” stryks. Rad 2:
”som möjligt” stryks. Sista raden ”faller” byts ut mot ”önskar”. Ny formulering
lyder:

VSS skall arbeta för att utveckla samarbetet med befintliga krogar som vi nu
bevistar, och hitta fler lämpliga restauranger för att umgås före och efter matcher
om styrelsen så önskar.



18. Omröstning för utmärkelserna Årets Kjelledine till IK Sirius FK:s bäste spelare
under året, samt Tio Ryssar till IK Sirius BK:s bäste spelare under året

Mötesordföranden föreslår att alla tar 5 minuter att prata ihop sig om till exempel
bandyspelare som så många kanske inte har koll på. Så kan medlemmar, om de vill,
nominera spelare som de tycker förtjänar att vinna.

Eskil Höglund: Nominerar Herman Sjögrell (fotboll). För årets bästa fotbollsminne.
Love Genberg: Nominerar Wessam Abu Ali (fotboll) för, bland annat, sina 2 mål i
Degerforsmatchen som möjliggjorde för Hermans avgörande mål.
Viktor Tullgren: Nominerar Daniel Stensson (fotboll). Krigade som ett djur och slet.
Bidrog med sitt uppoffrande spel. Och han är skön.
Johan Bernövall: Nominerar Nils Bergström (bandy). En skön kille. Gått från
bandykul till stjärna i Elitserien som trots sin ”stjärnstatus” jobbar i Saluhallen och
sliter.
Viggo Schoning: Nominerar Dennis Widgren (fotboll). Slitit som en varg. Är en
schysst kille och även småbarnsfarsa.
Gunilla Nilsson: Nominerar Ted Bergström Heramb (bandy). Otroligt viktig spelare
som alltid bidrar och peppar igång publiken.
Anders Carlstedt fyller på att han kämpar och sliter och har fått ett siriushjärta.
Love Genberg: Nominerar en som jobbat i det tysta i 6 år. En viktig kugge som spelat
på alla positioner. I år även gått hela vägen och gjort mål i viktiga lägen: Jerker
Ortman (bandy). Vi tog honom från en klubb som åkte ur allsvenskan och sedan dess
har han gjort det bra och varit viktig för oss.

Årsmötet beslutade att 
XX till Årets Kjelledine. 
XX mottagare av årets Tio Ryssar. 

Därmed avslutas årsmötet. 

Ordförande Viktor Tullgren begär ordet: 
Tackar för förtroendet. Kommer inte att avgå. Gratulerar Axel och Lukas. Tackar 
Jeppe och framför allt Brukarn. Varit i styrelsen så länge föreningen funnits ”på 
riktigt”. Ska ha ett stort tack för allt han har gjort. Hur mycket han har bidragit för att 
Västra är vad den är idag. Får blommor och Kir. 

Brukarn: Det har varit skitkul och det är fortfarande lika kul, men nu finns det 8 
personer som kan göra det minst lika bra. Lycka till! 



Verksamhetsberättelse för Västra Sidans supporters verksamhet under 2023.

Verksamhetsberättelse Västra Sidan 2023.

2023 blev ett år och säsong då herrarna i fotbollen och bandyn tydligen �ck för sig att börja uselt
för att sedan avsluta helt magiskt. IK Sirius FKHerr kammade hem en placering på övre halvan och
bandylaget tog sig till en sista femte kvarts�nal där man tyvärr dock åkte ut. Övriga blåsvarta
sportrelaterade nyheter för 2023 värt att nämna är att Sirius fotboll numera även har ett damlag, ett
damlag som sopade mattan med division 5 och denna säsong ska se till att göra sitt i division 4. Med
storpublik i damernas historiska premiär, en storbuss som �ck se ett drömmål i sista minuten och
ett �nt avslut hemma på Studan blev säsongen 2023 mycket lyckat för alla som följde Sirius
fotbollsdamer.

I övrigt noterar vi att inför-matchenhänget har skett på Terassen under fotbollssäongen och i
VIP-tältet på bandystudan när bandysäsongen varit igång. För fotbollens del är det sedan februari
2024 en ny bar som gäller, nämligen Kaliber Bar på Drottninggatan.

Aktiviteter

Det �nns ett årshjul kopplat till aktiviteter som Västra Sidans styrelse tog fram för föregående
verksamhetsår och där noterar vi att Västrapromenaden återigen blev succé och lockade blåsvarta
till sunkkrogar i stadens västra delar. Flaggmålardag blev en rolig händelse och ett mindre tifo vid
bandypremiären genomfördes. Den traditionsenliga brännbollen med Sirius bandy gick av stapeln
vilket, som vanligt, slutade med seger för Västra Sidan. Merch har fortsatt att säljas och bussar har
skickats till olika arenor i Sverige. Sist men inte minst anordnade Västra Sidan några så kallade
“Västra-AW:s”, ett uppskattat och roligt inslag.

Merch

Det har sålts merch mer eller mindre varje hemmamatch i samband med att Sirius fotboll spelats
och vid utvalda matcher har det också sålts på Sirius bandy. Totalt inbringade merchförsäljningen
cirka 35-40tkr. Nya motiv har tagits fram och arbetet med merch fortsätter under 2024, bland
annat mycket genom den arbetsgrupp som �nns för det.

Bortaresor

Under fotbollssäsongen 2023 (kalenderåret 2023) skickade Västra Sidan 26 bussar till olika arenor i
Sverige, varav en buss gick till Skärplinge för match i damernas division 5. Till matchen mot
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Degerfors den 15/7 arrangerades en pubbussresa. I övrigt noterar vi ett tangerat rekord i form av
sex bussar, dessa gick till Norrköping i den allsvenska premiären 2/4.

För kalenderåret 2023 skickades det åtta stycken bussar till bortamatcher där Sirius bandy lirade.
Bland annat tre till Zinkensdamm på annandagen.

Vid vissa matcher där en storbuss inte har rullat har medlemmar i Västra Sidan tagit sig ner med
andra fordon och då har Västra Sidan erbjudit sig att subventionera minibuss.

Medlemmar

Medlemskorten är numera helt digitala, men fysiska kort har funnits att köpa sommemorabilia.
Under 2023 blev vi strax under tusen medlemmar, 985.

Övrigt

De kontinuerliga mötena med Sirius fotboll och andra supportergrupper på läktaren har fortsatt
där det sker kvartalsvis och Sirius är sammankallande till dessa möten.

Västra Sidan har tre representanter i SFSU i form av Viktor Tullgren, Tryggve Pederby och Carl
Rommel.

Årets Kjelledine för säsongen 2022 delades ut till Jamie Roche.

Tio ryssar-priset för säsongen 2022/2023 delades ut till Anton Andersson.

Styrelsen under verksamhetsåret 2023

Viktor Tullgren - ordförande

Martin Erlandsson Lampa- vice ordförande

Jonas Qvarnström - bortareseansvarig

Tryggve Pederby- kassör

Marcus Åhman - ledamot

Viggo Schoning - ledamot

Carl Rommel - ledamot

Jesper Hammarström - ledamot



RESULTATRÄKNING - Västra
Sidan 2023

Intäkter Utfall

Medlem 127461

Merch 46437

Resor 339737

Tifo 0

Övrigt 14165

Summa intäkter 527800

Kostnader

Medlem −10411

Merch −23692

Resor −420472

Tifo −5711

Bankavgifter −5380

Övrigt −19812

Summa kostnader −485477

Årets resultat 42322

BALANSRÄKNING - Västra 
Sidan 2023

Tillgångar

Postgiro 84066

Kassa 0

Summa likvida medel 84066

Utestående fodran

TOTALA TILLGÅNGAR 84066

Eget kapital 84066

Årets resultat inkl korrigering 42322

Summa eget resultat 126388

Skulder 0

EGET KAPITAL & SKULDER 126388
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Budget Västra
Sidan 2023

Intäkter

Medlemsavgift
er 133000

Merch 40000

Resor 290000

Övriga
intäkter 0

Summa
intäkter 463000

Kostnader

Medlemsavgift
er −20000

Merch −30000

Tifo −20000

Resor −370000

Västrafesten −10000

Övriga
kostnader −30000

Summa
kostnader −480000

−17000



Bilaga 3



Verksamhetsplan för verksamhetsåret 2024-2025, Västra Sidan Supporters.

Medlemsintäkter:

Föreningens målsättning är att använda medlemsintäkter till föreningens verksamhet. Så som att

betala för föreningens hemsida, subventionera resor, investera i supporterartiklar, material för tifo,

�aggor och banderoller samt liknande ändamål.

Supporterartiklar:

Föreningens målsättning är att fortsatt driva en webshop för merch. Föreningen bör även sträva

efter att köpa in artiklar för försäljning under året och jobba kontinuerligt med att ta fram nya

supporterartiklar. I samband med hemmamatcher ska VSS sträva efter att sälja supporterartiklar på

plats.

Hemmamatcher:

Föreningen skall arbeta för att så många sommöjligt kommer till våra hemmamatcher och stödjer

IK Sirius, detta skall göras bland annat genom följande punkter

● VSS skall vara en inkluderande förening där alla som vill stödja IK Sirius skall vara

välkomna, detta oavsett kön, könsöverskridande identitet eller uttryck, etnisk tillhörighet,

religion eller annan trosuppfattning, funktionsnedsättning, sexuell läggning eller ålder.

● VSS ska ha en dialog med klubbarna för att ge våra medlemmar det bästa möjliga

förutsättningarna när det gäller bland annat pris och placering på läktaren.

● VSS skall även arbeta för att utveckla samarbetet med be�ntliga krogar som vi nu bevistar,

och hitta �er lämpliga restauranger för att umgås före och efter matcher om styrelsen så

önskar.

Bortaresor:

Föreningen ska arbeta för att så många sommöjligt av våra medlemmar kommer iväg på

bortamatcher.

När det �nns intresse och det är ekonomiskt försvarbart skall en storbussresa arrangeras.
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Om intresset inte är tillräckligt stort skall möjligheten till en minibussresa utredas. Vid bortaresor

där ingen storbuss arrangeras samt där intresse från medlemmar att anordna en minibuss �nns ska

VSS verka för att subventionera en sådan minibussresa.

För de som inte har möjlighet att åka på bortamatch skall lämpliga lokaler �nnas för att se

matcherna tillsammans. I fallet med att vi är på krogar/restauranger ska samarbetet utvärderas och

utvecklas över tid.

Arbetsgrupper:

VSS styrelse skall arbeta mot att vara en styrande grupp snarare än en operativ grupp. Det sker

främst genom bildande av olika arbetsgrupper. Det ska under verksamhetsåret �nnas arbetsgrupper

med inriktning på färg och tyg, merch, kommunikation/sociala medier samt bortaresor. Vid behov

kring arbete med andra frågor än nyss nämnda ovan är det upp till styrelsen att sätta samman en

arbetsgrupp för det ändamålet.

Arbetsgruppers sammansättning:

Till arbetsgrupperna ska VSS styrelse utse en styrelseledamot som sammankallande ordförande i

arbetsgruppen. Den som har en roll som sammankallande ordförande har ansvar att sätta ihop

arbetsgruppen och vara en ledande kraft inom arbetsgruppen. Övriga medlemmar i arbetsgruppen

behöver inte vara ledamöter i VSS styrelse, dock medlemmar i VSS. Hur arbetsgruppen arbetar,

organiserar sig och delar upp arbetet får beslutas inom arbetsgruppen men löpande och

kontinuerliga återrapporteringar till styrelsen kring arbetet i arbetsgruppen ska ske.

Styrelsen lämnar alltså fritt till arbetsgruppens ordförande att besluta om antalet personer i

arbetsgruppen samt uppdelning av arbete i arbetsgruppen utifrån vad hen �nner lämpligt. De

underlag som tas fram av arbetsgruppen behöver förankras i styrelsen på lämpligt vis innan beslut

kan tas, således ska arbetsgruppen ha en beredande funktion medan det är styrelsen som har

beslutsrätten.

Arbetsgruppen ska jobba utifrån de frågor som styrelsen har beslutat om. Arbetsgruppen ska även

självklart arbeta utefter Västra Sidans be�ntliga stadgar och värdegrund. Arbetsgruppens “/…/



främsta uppgift är att stödja IK Sirius på ett positivt sätt samt att arbeta för en god

supporterkultur.” (1 § Västra Sidans stadgar).



Budget Västra
Sidan 2024

Intäkter

Medlemsavgift
er 130000

Merch 50000

Resor 330000

Övriga
intäkter 0

Summa
intäkter 510000

Kostnader

Medlemsavgift
er −25000

Merch −40000

Färg och tyg −20000

Resor −450000

Västrafesten −5000

Övriga
kostnader −30000

Summa
kostnader −570000

−60000
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